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BR.0002.4.2019
PROTOKÓŁ Nr VII/19

z sesji Rady Miejskiej w Wilamowicach

z dnia 27 marca 2019 roku

   
VII po wyborach sesja Rady Miejskiej w Wilamowicach

odbyła się w Gminnym Centrum Zachowania Dziedzictwa Kulturowego w Wilamowicach,
ul. Paderewskiego 3 (I piętro – sala konferencyjna).

Obrady prowadziła Przewodnicząca Rady Miejskiej w Wilamowicach Stanisława Kudłacik.

Czas trwania: od godz. 14.30 do godz. 16.40.
                         
Obecni: 14 radnych na stan 15

oraz zaproszeni goście, wg listy obecności załączonej do protokołu.

1. Otwarcie sesji   i stwierdzenie prawomocności obrad  .

Przewodnicząca  RM Stanisława Kudłacik  otwarła  VII  po  wyborach  sesję  Rady Miejskiej  w
Wilamowicach,  powitała  radnych  i  zaproszonych  gości.  Na  podstawie  listy  obecności  Pani
Przewodnicząca stwierdziła, że w dzisiejszej sesji uczestniczy 14 radnych na stan 15, co stanowi o
prawomocności obrad.

2. Zatwierdzenie porządku obrad.
Przewodnicząca RM Stanisława Kudłacik odczytała porządek obrad, który wszyscy otrzymali:

Porządek obrad:
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Zatwierdzenie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z obrad VI sesji Rady Miejskiej w Wilamowicach, która odbyła się dnia

27 lutego 2019 r.
4. Wystąpienia zaproszonych gości.
5. Informacja o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego na terenie Gminy Wilamowice

/policja, straż/.
6. Informacja o kosztach zimowego utrzymania dróg.
7. Informacja  Komisji  Rewizyjnej  o  kontroli  Sołectwa  Dankowice  oraz  Sołectwa  Zasole

Bielańskie przeprowadzonej dnia 13 marca 2019 r.
8. Podjęcie uchwał w sprawie  : 

1) ustalenia sieci prowadzonych przez Gminę Wilamowice publicznych przedszkoli,
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2) ustalenia  planu  sieci  publicznych  szkół  podstawowych  prowadzonych  przez  Gminę
Wilamowice oraz granic ich obwodów,

3) wyrażenia  zgody  na  ustanowienie  służebności  przesyłu  na  działce  nr  689/2,  położonej
w Hecznarowicach,

4) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wilamowice,

5) wprowadzenia zmian w planie dochodów i wydatków budżetowych na rok 2019.

9. Sprawy bieżące Rady – wolne wnioski.
10. Zakończenie sesji.

Przewodnicząca RM Stanisława Kudłacik – Czy są wnioski o zmianę porządku obrad? 
Zastępca  Burmistrza  Stanisław  Gawlik poprosił  o  włączenie  do  porządku  obrad  projektu
uchwały w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Gliwicach skargi
Prokuratora Rejonowego Bielsko – Biała Północ w Bielsku – Białej z dnia 1 marca 2019 roku na
uchwałę Rady Miejskiej w Wilamowicach z dnia 27 listopada 2013 roku, Nr XXXIX/355/13 w
sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę oraz za zbiorowe odprowadzanie
ścieków na terenie Gminy Wilamowice.
Przewodnicząca RM Stanisława Kudłacik – Kto jest „za” przyjęciem wniosku?

1. Cebrat Kazimierz - głos „za”
2. Cieślak Grzegorz - głos „za”
3. Faruga Stanisław - głos „za”
4. Grzech Bogdan - głos „za”
5. Jekiełek Marek - głos „za”
6. Kucharska Urszula - głos „za”
7. Kudłacik Stanisława - głos „za”
8. Norymberczyk Jerzy - nieobecny
9. Nycz Andrzej - głos „za”
10. Rogala Rafał - głos „za”
11. Rozner Marian - głos „za”
12. Schneider Tomasz - głos „za”
13. Sztafiński Jan - głos „za”
14. Sztafiński Michał - głos „za”
15. Wróblewska Agata - głos „za”

Przewodnicząca  RM  Stanisława  Kudłacik –  Oddano  14  głosów  „za”,  0  głosów  „przeciw”
i 0 głosów „wstrzymujących się”. Wniosek został przyjęty jednogłośnie.
Proponuję  umieszczenie  dodatkowego  projektu  uchwały  w  punkcie  8.  jako  podpunkt  6).
Kto jest „za” przyjęciem takiego porządku obrad?

1. Cebrat Kazimierz - głos „za”
2. Cieślak Grzegorz - głos „za”
3. Faruga Stanisław - głos „za”
4. Grzech Bogdan - głos „za”
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5. Jekiełek Marek - głos „za”
6. Kucharska Urszula - głos „za”
7. Kudłacik Stanisława - głos „za”
8. Norymberczyk Jerzy - nieobecny
9. Nycz Andrzej - głos „za”
10. Rogala Rafał - głos „za”
11. Rozner Marian - głos „za”
12. Schneider Tomasz - głos „za”
13. Sztafiński Jan - głos „za”
14. Sztafiński Michał - głos „za”
15. Wróblewska Agata - głos „za”

Przewodnicząca  RM  Stanisława  Kudłacik –  Oddano  14  głosów  „za”,  0  głosów  „przeciw”
i 0 głosów „wstrzymujących się”. Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.

Przyjęty porządek obrad:
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Zatwierdzenie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z obrad VI sesji Rady Miejskiej w Wilamowicach, która odbyła się dnia

27 lutego 2019 r.
4. Wystąpienia zaproszonych gości.
5. Informacja o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego na terenie Gminy Wilamowice

/policja, straż/.
6. Informacja o kosztach zimowego utrzymania dróg.
7. Informacja  Komisji  Rewizyjnej  o  kontroli  Sołectwa  Dankowice  oraz  Sołectwa  Zasole

Bielańskie przeprowadzonej dnia 13 marca 2019 r.
8. Podjęcie uchwał w sprawie  : 

1) ustalenia sieci prowadzonych przez Gminę Wilamowice publicznych przedszkoli,

2) ustalenia  planu  sieci  publicznych  szkół  podstawowych  prowadzonych  przez  Gminę
Wilamowice oraz granic ich obwodów,

3) wyrażenia  zgody  na  ustanowienie  służebności  przesyłu  na  działce  nr  689/2,  położonej
w Hecznarowicach,

4) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wilamowice,

5) wprowadzenia zmian w planie dochodów i wydatków budżetowych na rok 2019,

6) przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Gliwicach skargi Prokuratora
Rejonowego  Bielsko –  Biała  Północ  w Bielsku –  Białej  z  dnia  1  marca  2019 roku na
uchwałę Rady Miejskiej w Wilamowicach z dnia 27 listopada 2013 roku, Nr XXXIX/355/13
w  sprawie  zatwierdzenia  taryf  za  zbiorowe  zaopatrzenie  w  wodę  oraz  za  zbiorowe
odprowadzanie ścieków na terenie Gminy Wilamowice.

9. Sprawy bieżące Rady – wolne wnioski.
10. Zakończenie sesji.
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3. Przyjęcie protokołu z obrad VI sesji Rady Miejskiej w Wilamowicach, która odbyła się dnia
27 lutego 2019 r.

Przewodnicząca RM Stanisława Kudłacik – Protokół został wyłożony do wglądu w Biurze Rady
Miejskiej a obecnie znajduje się na sali obrad. Radni nie zgłosili do protokołu pisemnych poprawek
ani  uzupełnień.  Protokół  zostały  podpisany  przez  Przewodniczącą  Rady  Miejskiej
i zostanie opublikowany w Biuletynie Informacji Publicznej.

4. Wystąpienia zaproszonych gości.
Wiceprzewodniczący  Rady  Powiatu  Bielskiego Jerzy  Kubik –  Przyznane  zostały  środki  na
remont  drogi  w  Hecznarowicach,  etap  II,  środkowa  część,  przetarg  wyszedł  nadspodziewanie
dobrze w stosunku do innych przetargów bo poniżej kosztorysu 300.000 zł, ostatecznie zakończyło
się  to  kwotą  niespełna  4.000.000  zł,  50%  dofinansowania  jest,  po  milionie  trzeba  będzie  to
dofinansować. Powiat otrzymał również pieniądze na „powodziówkę” w Hecznarowicach to jest ten
I etap od ronda do Jana Pawła, do tego miejsca, gdzie będzie II etap po przetargu, „powodziówka”
wg kosztorysu 2.800.000 zł, 80% dofinansowania, 20 % po stronie powiatu. 12 kwietnia powiat
zamierza zgłosić do programu premiera Morawieckiego dwie drogi tj. Krakowska w Bestwinie i
Krakowska w Hecznarowicach III  etap.  W sierpniu będzie jeszcze kolejny nabór  wniosków na
program premiera Morawieckiego. Nasza gmina jest w takiej szczęśliwej sytuacji, że ponad 50%
dokumentacji jaka dzisiaj jest w powiecie i jaka czeka na realizację jest z naszej gminy. 
Wiceprzewodniczący  RM Marian  Rozner –  To  są  drogi  powiatowe  czy  wchodzą  też  drogi
gminne i lokalne?
Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Bielskiego Jerzy Kubik – Wchodzą również drogi gminne.
Wiceprzewodniczący RM Michał Sztafiński – Odnośnie wykonawcy w Hecznarowicach, kto to
będzie?
Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Bielskiego Jerzy Kubik – Ten II  etap to firma Drogbud
Spytkowice.  Na  „powodziówkę”  w  tej  chwili  jest  konkurs  ogłoszony,  7  kwietnia  ma  być
rozstrzygnięcie.
Przewodniczący  Osiedla  Wilamowice  Stanisław  Nycz  –  Byłoby  dobrze,  gdybyśmy  dzisiaj
uzyskali informację o sytuacji w naszych szkołach, 8 kwietnia nie jest daleko. Trzy tygodnie temu
była tutaj komisja oświaty, byli dyrektorzy i tylko Pani Dyrektor z Dankowic potwierdziła, że tam
egzamin się odbędzie, w pozostałych szkołach miały być referenda. Czy były te referenda, w jakim
kierunku to idzie i czy organ założycielski jest przygotowany na to?
Zastępca Burmistrza Stanisław Gawlik –  Prawdopodobnie  dojdzie  do  strajku  chociaż  mamy
nadzieję, że jeszcze na wyższych szczeblach zostanie osiągnięte porozumienie. Jeśli chodzi o gminę
Wilamowice  egzaminy  zostaną  przeprowadzone,  dyrektorzy  nas  o  tym  informują.  Większym
problemem będzie dla nas zapewnienie opieki nad dziećmi w momencie, jeżeli dojdzie do strajku.
Kierownik Zakładu Obsługi Szkół i Przedszkoli Bożena Sobocińska – W naszej gminie mamy
sześć jednostek organizacyjnych, w pięciu będzie strajk, jeśli do strajku dojdzie, referenda o tym
powiedziały,  ponad  70%  nauczycieli  opowiedziało  się  za  strajkiem.  Czekamy  do  1  kwietnia,
ponieważ mają być ustalenia związków i rządu. Jest rozporządzenie, w formie projektu, mówiące że
jeżeli dyrektor nie będzie miał wystarczającej ilości osób uprawnionych do pilnowania porządku
przy  egzaminie  to  może  zaangażować  nauczycieli  spoza  szkoły,  nawet  mówi  się  o  tym,  że
emerytów. Myślę, że u nas będzie wystarczająca ilość nauczycieli żeby egzaminy przeprowadzić. 
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5. Informacja o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego na terenie Gminy Wilamowice
/policja, straż/.

Przewodnicząca  RM Stanisława  Kudłacik  –  Informację  o  stanie  porządku  i  bezpieczeństwa
publicznego na terenie Gminy Wilamowice za 2018 rok radni otrzymali już w ubiegłym miesiącu,
nie będziemy jej odczytywać.
Informacja stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
Komendant KP w Kobiernicach Jerzy Haura podziękował za zapisane w zmianach budżetowych
dofinansowanie  zakupu  pojazdu  służbowego  terenowego  o  podwyższonych  parametrach
technicznych dla Komisariatu Policji w Kobiernicach w kwocie 25.000 zł.
Przewodnicząca RM Stanisława Kudłacik – Czy są pytania?
Radny Jan Sztafiński – Tutaj jest dość duży wzrost zdarzeń „przeciwko życiu i zdrowiu”, o co to
chodzi?
Komendant KP w Kobiernicach Jerzy Haura – Są to bójki, pobicia, uszkodzenia ciała.
Wiceprzewodniczący RM Marian Rozner – Mam tutaj statystykę, że 38 stanowisk jest na 45.000
mieszkańców,  to  Gmina  Kozy,  Porąbka,  Wilamowice  i  prawie  150.000  km2  terenu,  czy  Pan
Komendant uważa, że te stanowiska są wystarczające? Drugie pytanie czy posterunek policji w
Kozach spełnia swoje warunki, tam było tylko do 15.00, czy jest to przedłużone?
Komendant  KP  w  Kobiernicach  Jerzy  Haura –  Ten  posterunek  policji  nie  funkcjonuje
całodobowo, z racji tego, że nie ma tam warunków, nie ma pomieszczenia do przechowywania
broni, policjanci z Kóz odprawiają się, pobierają radiowozy, w Kobiernicach. To nie jest tak, że
policjanci z Kóz pełnią służbę na terenie Kóz, tylko też przyjeżdżają, jeśli jest taka potrzeba. Jeśli
chodzi o ilość stanowisk, jest więcej o 9 etatów, ale to i tak nie wystarcza. Gdyby to ode mnie
zależało zwiększyłbym stan etatowy tak, żeby były 2 – 3 patrole na nocy. Moim marzeniem jest,
żeby na terenie każdej gminy w nocy był patrol. 
Wiceprzewodniczący RM Marian Rozner – Gdyby powstały nowe posterunki na terenie gminy
to by było docelowe, czy nie?
Komendant KP w Kobiernicach Jerzy Haura – Myślę, że tak, ale nie mnie o tym decydować.

***
Komendant  Gminnego  Związku  OSP  RP  Roman  Jędrzejko  przedstawił  charakterystykę
jednostek działających na terenie Gminy Wilamowice /prezentacja multimedialna/.
Ogółem zrzeszonych strażaków we wszystkich 5 jednostkach  jest  652 osoby, w tym członków
zwyczajnych  454,  mężczyzn  392,  kobiet  62,  członków  honorowych  42,  wspierających  59,
członków młodzieżowej drużyny pożarniczej 97. Ogółem uprawnionych strażaków do działania w
akcjach ratowniczo-gaśniczych jest 202 osoby.
OSP Dankowice  –  Jednostka  powstała  w  1896 r.,  od  2015  r.  została  włączona  do krajowego
systemu  ratowniczo-gaśniczego.  Zrzesza  ogółem  148  druhów,  29  jest  zdolnych  do  udziału  w
akcjach  ratowniczo-gaśniczych,  prezesem  jest  druh  Marcin  Chmielniak,  na  wyposażeniu  są  3
samochody ratowniczo-gaśnicze,  przewoźny agregat pompowy o wysokiej  wydajności do wody
zanieczyszczonej i łódź z silnikiem zaburtowym.
OSP Hecznarowice – Jednostka powstała w 1889 r., włączona do krajowego systemu ratowniczo-
gaśniczego. Zrzesza ogółem 130 druhów, 51 jest uprawnionych do udziału w akcjach ratowniczo-
gaśniczych,  prezesem jest  druh  Grzegorz  Pająk,  na  wyposażeniu  są  2  samochody  ratowniczo-
gaśnicze, łódź płaskodenna.
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OSP Pisarzowice – Jednostka powstała w 1897 r., włączona do krajowego systemu ratowniczo-
gaśniczego. Zrzesza ogółem 132 druhów, 41 jest uprawnionych do udziału w akcjach ratowniczo-
gaśniczych, prezesem jest drug Tadeusz Łaś, na wyposażeniu są 2 samochody ratowniczo-gaśnicze.
OSP Stara Wieś – Jednostka powstała w 1894 r.,  włączona do krajowego systemu ratowniczo-
gaśniczego.  Zrzesza  ogółem  117  druhów,  33  jest  zdolnych  do  udziału  w  akcjach  ratowniczo-
gaśniczych, prezesem jest  druh  Sylwester Kimla,  na wyposażeniu są 2 samochody ratowniczo-
gaśnicze.
OSP Wilamowice –  Jednostka powstała w 1887 r., włączona do krajowego systemu ratowniczo-
gaśniczego. Zrzesza ogółem 125 druhów, 23 jest uprawnionych do udziału w akcjach ratowniczo-
gaśniczych,  prezesem  jest  druh  Jan  Sztafiński,  na  wyposażeniu  są  3  samochody  ratowniczo-
gaśnicze, przyczepa do napełniania worków piaskiem.
Komendant  Gminnego  Związku  OSP RP Roman Jędrzejko  –  W roku ubiegłym na  terenie
naszej gminy było 120 zdarzeń, jesteśmy na 5 miejscu jeśli chodzi o ilość zdarzeń w powiecie
bielskim. Było 30 pożarów, 9 alarmów fałszywych, 81 miejscowych zagrożeń. Do 25 marca 2019
roku mamy już 114 zdarzeń, to wynika z warunków pogodowych i wzrostu ilości zdarzeń, które
obsługujemy. Jeśli chodzi o nadchodzące uroczystości jubileuszowe: 125 lat istnienia OSP Stara
Wieś, 130 lat istnienia OSP Hecznarowice.
Dziękuję  Pani  Przewodniczącej,  całej  Radzie,  Panu  Burmistrzowi  za  wspieranie  OSP w  roku
ubiegłym, korzystając z okazji, że Pan Radny Powiatowy Jerzy Kubik jest z nami, proszę przekazać
Panu  Staroście  i  Zarządowi,  że  dziękujemy  i  prosimy  o  dalszą  współpracę.  Dziękuję  panom
policjantom za współpracę, działania które wspólnie podejmujemy albo sobie pomagamy.
Zastępca  Burmistrza  Stanisław  Gawlik –  Współpraca  pomiędzy  gminą,  organem  jakim  jest
burmistrz, a jednostkami straży pożarnej i policją przebiega wzorowo. Chcielibyśmy więcej patroli,
chcielibyśmy wsparcia ze strony policji w sytuacji spalania w piecach, to jest inny temat. Dziękuję
za  zaangażowanie  w  te  zdarzenia,  które  dzieją  się  na  terenie  Gminy  Wilamowice.  Zdarzeń
ogniowych jest co raz mniej, coraz więcej jest tych drogowych. Nasza dzisiejsza propozycja zmian
w budżecie temu ma służyć, żeby policja była bardziej mobilna, żeby mogła na naszym terenie
przebywać. Życzę policji większej wykrywalności. Wszystkich nas zbulwersowały wydarzenia z
przełomu roku, gdzie wandale poniszczyli świeżo zamontowane wiaty przystankowe. Niestety jak
do tej pory nie udało się wykryć sprawców chociaż prace operacyjne jeszcze trwają.
Przewodnicząca  RM Stanisława Kudłacik podziękowała  przedstawicielom straży  i  policji  za
zaangażowanie w sprawy Gminy Wilamowice. 

6. Informacja o kosztach zimowego utrzymania dróg.

Zastępca Burmistrza Stanisław Gawlik – Ta informacja została już miesiąc temu przesłana do
radnych. Jeszcze miesiąc luty przyniósł nam akcje odśnieżania.  Komisja ds.  SOKZiS nie miała
referowanego tego tematu. Na akcję zimową za okres od grudnia 2018 r. do końca lutego 2019 r.
wydatkowano 404.993,00 zł, jest to duża kwota. Zima nie nosiła znamion klęski ale była uciążliwa,
mówiłem o tym na poprzednich spotkaniach. Jest szereg uwag zgłoszonych przez radnych, które
postaramy się  wziąć pod uwagę przy opisie  przetargu,  który już niedługo będzie ogłoszony na
zimowe utrzymanie dróg w roku 2019 i w latach następnych. Obecnie obowiązująca umowa kończy
się 10 kwietnia. 
Przewodnicząca RM Stanisława Kudłacik – Czy są jakieś pytania w tej sprawie? Nie ma.  
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Informacja stanowi załącznik nr 2 do protokołu.

7.  Informacja  Komisji  Rewizyjnej  o  kontroli  Sołectwa  Dankowice  oraz  Sołectwa  Zasole
Bielańskie przeprowadzonej dnia 13 marca 2019 r.

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Kazimierz Cebrat poinformował, że w dniu 13 marca 2019
r.  Komisja  Rewizyjna,  działając  zgodnie  z  planem  pracy,  przeprowadziła  kontrolę  Sołectwa
Dankowice oraz Sołectwa Zasole Bielanskie. Informacji udzielał sołtys Dankowic Tadeusz Grzywa
oraz sołtys Zasola Bielańskiego Tadeusz Dziubek, który na dwa dni przed zaplanowana kontrolą nie
pełnił już swojej funkcji, obecny był również nowo wybrany sołtys Zasola Bielańskiego Henryk
Dziubek. Kontrola dotyczyła gospodarki finansowej,  tj.  fundusz sołecki i  inne dochody w roku
2018 oraz pozostałej działalności zgodnej ze statutem sołectwa. Rady Sołeckie spotykają się nie
rzadziej  niż  raz na kwartał,  czego oba sołectwa dopełniły,  Rada Sołecka  w Zasolu  Bielańskim
odbyła  11  spotkań,  Rada  Sołecka  Dankowic  odbyła  7  spotkań.  Jeżeli  chodzi  o  gospodarkę
finansową oba sołectwa nie posiadają innych środków finansowych poza funduszami sołeckimi,
które  wydatkowane  były  zgodnie  z  planami  (różnice  obejmują  kilka  złotych).  Po  wysłuchaniu
wyjaśnień Komisja Rewizyjna stwierdziła, że gospodarka finansowa w sołectwach w 2018 roku
prowadzona była zgodnie z obowiązującymi przepisami a sołtys i Rada Sołecka działała zgodnie ze
statutem. W związku z powyższym Komisja Rewizyjna wydała pozytywne opinie w przypadku obu
sołectw.
Przewodnicząca RM Stanisława Kudłacik – Czy są pytania? Nie ma.  

8. Podjęcie uchwał w sprawie:

1) ustalenia sieci prowadzonych przez Gminę Wilamowice publicznych przedszkoli,

Przewodnicząca RM Stanisława Kudłacik – Projekt uchwały był omawiany na posiedzeniach
komisji, nie było uwag, czy w tej chwili są pytania? Nie ma. Czytam projekt uchwały. 

- Głosujemy, kto jest „za” podjęciem uchwały?

1. Cebrat Kazimierz - głos „za”
2. Cieślak Grzegorz - głos „za”
3. Faruga Stanisław - głos „za”
4. Grzech Bogdan - głos „za”
5. Jekiełek Marek - głos „za”
6. Kucharska Urszula - głos „za”
7. Kudłacik Stanisława - głos „za”
8. Norymberczyk Jerzy - nieobecny
9. Nycz Andrzej - głos „za”
10. Rogala Rafał - głos „za”
11. Rozner Marian - głos „za”
12. Schneider Tomasz - głos „za”
13. Sztafiński Jan - głos „za”
14. Sztafiński Michał - głos „za”
15. Wróblewska Agata - głos „za”
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Przewodnicząca RM Stanisława Kudłacik  – Oddano 14 głosów „za”,  0 głosów „przeciw”,  0
głosów „wstrzymujących się”. Uchwała została podjęta jednogłośnie.

UCHWAŁA NR VII/43/19

Rady Miejskiej w Wilamowicach 

z dnia 27 marca 2019 r.

w sprawie ustalenia sieci prowadzonych przez Gminę Wilamowice publicznych przedszkoli.

2) ustalenia  planu  sieci  publicznych  szkół  podstawowych  prowadzonych  przez  Gminę
Wilamowice oraz granic ich obwodów,

Przewodnicząca RM Stanisława Kudłacik – Projekt uchwały był omawiany na posiedzeniach
komisji, nie było uwag, czy w tej chwili są pytania? Nie ma. Czytam projekt uchwały. 

- Głosujemy, kto jest „za” podjęciem uchwały?

1. Cebrat Kazimierz - głos „za”
2. Cieślak Grzegorz - głos „za”
3. Faruga Stanisław - głos „za”
4. Grzech Bogdan - głos „za”
5. Jekiełek Marek - głos „za”
6. Kucharska Urszula - głos „za”
7. Kudłacik Stanisława - głos „za”
8. Norymberczyk Jerzy - nieobecny
9. Nycz Andrzej - głos „za”
10. Rogala Rafał - głos „za”
11. Rozner Marian - głos „za”
12. Schneider Tomasz - głos „za”
13. Sztafiński Jan - głos „za”
14. Sztafiński Michał - głos „za”
15. Wróblewska Agata - głos „za”

Przewodnicząca RM Stanisława Kudłacik  – Oddano 14 głosów „za”,  0 głosów „przeciw”,  0
głosów „wstrzymujących się”. Uchwała została podjęta jednogłośnie.

UCHWAŁA NR VII/44/19

Rady Miejskiej w Wilamowicach 

z dnia 27 marca 2019 r.

w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę
Wilamowice oraz granic ich obwodów.
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3) wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na działce nr 689/2, położonej
w Hecznarowicach,

Przewodnicząca RM Stanisława Kudłacik – Projekt uchwały był omawiany na posiedzeniach
komisji, nie było uwag, czy w tej chwili są pytania? Nie ma. Czytam projekt uchwały. 

- Głosujemy, kto jest „za” podjęciem uchwały?

1. Cebrat Kazimierz - głos „za”
2. Cieślak Grzegorz - głos „za”
3. Faruga Stanisław - głos „za”
4. Grzech Bogdan - głos „za”
5. Jekiełek Marek - głos „za”
6. Kucharska Urszula - głos „za”
7. Kudłacik Stanisława - głos „za”
8. Norymberczyk Jerzy - nieobecny
9. Nycz Andrzej - głos „za”
10. Rogala Rafał - głos „za”
11. Rozner Marian - głos „za”
12. Schneider Tomasz - głos „za”
13. Sztafiński Jan - głos „za”
14. Sztafiński Michał - głos „za”
15. Wróblewska Agata - głos „za”

Przewodnicząca RM Stanisława Kudłacik  – Oddano 14 głosów „za”,  0 głosów „przeciw”,  0
głosów „wstrzymujących się”. Uchwała została podjęta jednogłośnie.

UCHWAŁA NR VII/45/19

Rady Miejskiej w Wilamowicach 

z dnia 27 marca 2019 r.

w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na działce nr 689/2,
położonej w Hecznarowicach.

4) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wilamowice,

Komisje stałe Rady Miejskiej w Wilamowicach omawiały na posiedzeniach „Informację o zmianie
dochodów i wydatków budżetowych oraz zmianach w Wieloletniej Prognozie Finansowej”.

Skarbnik Gminy Anna Gajda odczytała projekt uchwały.

Przewodnicząca RM Stanisława Kudłacik – Czy są pytania? Nie ma. Czytam projekt uchwały.
Głosujemy, kto jest „za” podjęciem uchwały?

1. Cebrat Kazimierz - głos „za”
2. Cieślak Grzegorz - głos „za”
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3. Faruga Stanisław - głos „za”
4. Grzech Bogdan - głos „za”
5. Jekiełek Marek - głos „za”
6. Kucharska Urszula - głos „za”
7. Kudłacik Stanisława - głos „za”
8. Norymberczyk Jerzy - nieobecny
9. Nycz Andrzej - głos „za”
10. Rogala Rafał - głos „za”
11. Rozner Marian - głos „za”
12. Schneider Tomasz - głos „za”
13. Sztafiński Jan - głos „za”
14. Sztafiński Michał - głos „za”
15. Wróblewska Agata - głos „za”

Przewodnicząca RM Stanisława Kudłacik  – Oddano 14 głosów „za”,  0 głosów „przeciw”,  0
głosów „wstrzymujących się”. Uchwała została podjęta jednogłośnie.

UCHWAŁA NR VII/46/19

Rady Miejskiej w Wilamowicach 

z dnia 27 marca 2019 r.

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wilamowice.

5) wprowadzenia zmian w planie dochodów i wydatków budżetowych na rok 2019,

Skarbnik Gminy Anna Gajda odczytała projekt uchwały.

Przewodnicząca RM Stanisława Kudłacik – Czy są pytania? Nie ma. Czytam projekt uchwały.
Głosujemy, kto jest „za” podjęciem uchwały?

1. Cebrat Kazimierz - głos „za”
2. Cieślak Grzegorz - głos „za”
3. Faruga Stanisław - głos „za”
4. Grzech Bogdan - głos „za”
5. Jekiełek Marek - głos „za”
6. Kucharska Urszula - głos „za”
7. Kudłacik Stanisława - głos „za”
8. Norymberczyk Jerzy - nieobecny
9. Nycz Andrzej - głos „za”
10. Rogala Rafał - głos „za”
11. Rozner Marian - głos „za”
12. Schneider Tomasz - głos „za”
13. Sztafiński Jan - głos „za”
14. Sztafiński Michał - głos „za”
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15. Wróblewska Agata - głos „za”

Przewodnicząca  RM  Stanisława  Kudłacik  –  Oddano  14  głosów  „za”,  0  głosów  „przeciw”,
0 głosów „wstrzymujących się”. Uchwała została podjęta jednogłośnie.

UCHWAŁA NR VII/47/19

Rady Miejskiej w Wilamowicach 

z dnia 27 marca 2019 r.

w sprawie wprowadzenia zmian w planie dochodów i wydatków budżetowych na rok 2019.

6) przekazania  do  Wojewódzkiego  Sądu  Administracyjnego  w  Gliwicach  skargi
Prokuratora Rejonowego Bielsko – Biała Północ w Bielsku – Białej z dnia 1 marca
2019 roku na uchwałę Rady Miejskiej w Wilamowicach z dnia 27 listopada 2013 roku,
Nr XXXIX/355/13 w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę
oraz za zbiorowe odprowadzanie ścieków na terenie Gminy Wilamowice.

Zastępca Burmistrza Stanisław Gawlik – Prokurator  Rejonowy Bielsko-Biała  Północ przesłał
nam skargę na uchwałę dotyczącą zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę oraz za
zbiorowe odprowadzanie ścieków, skarga wpłynęła do urzędu gminy dnia 6 marca br. Istotą tej
skargi jest opłata, która była naliczana w kwocie 162 zł za przyłączenie do urządzeń wodociągowo-
kanalizacyjnych.  Opłata  ta  w  całości  pokrywała  koszty  rzeczywiste  ponoszone  przez
przedsiębiorstwo  wodno-kanalizacyjne.  Mamy  wątpliwości  co  do  zasadności  skargi,  dlatego
chcemy  przekazać  ją  do  Wojewódzkiego  Sądu  Administracyjnego  w  Gliwicach.  Uchwała
zatwierdzająca taryfy na 2014 rok już nie obowiązuje. Otrzymaliście państwo projekt uchwały wraz
z uzasadnieniem oraz skargę, jaką skierował do nas prokurator.

Sekretarz Andrzej Kołtun – Rzadko się zdarza, że prokurator korzysta z tego uprawnienia, jakie
posiada w swojej ustawie, ale zdarza się to, kiedy uzna, że któryś z aktów prawnych w sposób
istotny narusza prawo, korzysta z takiego instrumentu za pośrednictwem organu, który wydał ten
akt. Skarga jest przekazywana do WSA za pośrednictwem Rady Miejskiej, w związku z tym nasza
uchwała, tą skargę przekazuje się wraz z odpowiedzią, którą pan mecenas opracował. W naszej
sytuacji chodzi o to, że opłata wynikała tylko i wyłącznie z prób technicznych i miała oparcie w
Rozporządzeniu Ministra Budownictwa. 

Adwokat  Edward  Grzywa wyjaśnił,  że  argumentacja  Prokuratora  Rejonowego  Bielsko-Biała
Północ sprowadza się do tego, że Rada Miejska w Wilamowicach nie mogła uchwałą wprowadzić
daniny publicznej, która nie ma umocowania w akcie prawnym rangi ustawowej. Rada od strony
formalnej  ma możliwość zajęcia  dwojakiego stanowiska,  albo zgodzić się ze skargą,   uznać że
skarga jest zasadna i takie stanowisko zawrzeć w odpowiedzi na skargę albo próbować zwalczać
procesowo stanowisko prokuratora i dać temu wyraz w odpowiedzi na skargę wnosząc o odrzucenie
skargi, jeżeli okazałoby się, że skarga została wniesiona po terminie albo też wnosić o oddalenie
skargi  argumentując,  że  skarga  nie  jest  uzasadniona  od  strony  merytorycznej.
W  związku  z  tym  projekt  odpowiedzi  na  skargę  został  sporządzony  alternatywnie.
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Po przesłaniu skargi przez Radę Miejską w Wilamowicach wraz z aktami sprawy i odpowiedzią na
skargę zostanie wyznaczona rozprawa przed Wojewódzkim Sądem Administracyjnym w Gliwicach,
na której strony będą mogły jeszcze raz przedstawić swoje stanowisko i strać się przekonać sąd do
swoich racji.  Od wyroku WSA w Gliwicach przysługuje środek w postaci skargi kasacyjnej do
Naczelnego Sądu Administracyjnego w Warszawie. 

Zastępca Burmistrza Stanisław Gawlik – Ewentualny wyrok, który by potwierdził  zasadność
skargi złożonej przez prokuratora spowoduje pewne konsekwencje, trudno je przewidzieć. Jeżeli
zostaną nakazane zwroty, rozmiar jest do oszacowania, wiemy ilu to dotyczyło przyłączy. Nie są to
dramatyczne  pieniądze  bo  opłata  nie  była  dramatyczna.  Apeluję,  dopóki  jest  szansa,  należy  tą
skargę przesłać i proszę o przychylenie się do uzasadnienia. Różne są orzeczenia, akurat WSA w
Gliwicach nie wydał żadnego orzeczenia , które by było sprzeczne z tym, co my sugerujemy.

Adwokat  Edward  Grzywa  –  Ta  uchwała  z  dnia  27  listopada  2013  r.,  jak  każda  uchwała
podejmowana przez Radę Miejską w Wilamowicach, została w terminie 7 dni, a konkretnie dnia 29
listopada 2013 r. przekazana do oceny nadzorczej Wojewodzie Śląskiemu. Wojewoda Śląski jako
organ  nadzorczy  nie  stwierdził,  że  ta  uchwała  jest  nieważna  w  części,  w  całości,  ani  też  nie
stwierdził naruszenia prawa. 
Pan  mecenas  dodał,  że  konsekwencja  uchwały,  która  została  uznana  za   nieważną  przez  sąd
administracyjny,  w  sytuacji  kiedy  wyrok  się  uprawomocni,  jest  taka  że  należy  przyjąć,  że  ta
uchwała nigdy nie weszła do porządku prawnego. Każdy, kto czuje się poszkodowany, w sensie
majątkowym,  taką  uchwałą,  może  przed  sądem  powszechnym  domagać  się  odszkodowania.
Obecnie do 30 dni od daty wpływu skargi do Rady Miejskiej w Wilamowicach, czyli do 5 kwietnia
br. należy przesłać do WSA w Gliwicach skargę, odpowiedź na skargę i akta sprawy a następnie
czekać na dalsze czynności w sprawie czyli zawiadomienie stron o terminie rozprawy przed WSA
w Gliwicach.
Przewodnicząca RM Stanisława Kudłacik – Czy są pytania?
Radny Andrzej Nycz – A ile było tych przyłączy?
Kierownik Zakładu Wodociągów i Kanalizacji Krzysztof Norymberczyk – Nie mam danych za
rok  2014.  Od początku  roku  2014  do  czerwca  2018,  kiedy  te  taryfy  były  jeszcze  przez  Radę
uchwalane,  bo  później  ten  obowiązek  spadł  na  regulatora,  tych  przyłączy,  na  terenie  Gminy
Wilamowice, Gminy Kozy, częściowo Gminy Kęty było około 1000.
Radny Andrzej Nycz – A na terenie Gminy Wilamowice?
Kierownik ZWiK Krzysztof Norymberczyk – Nie mam tych danych w tym momencie ale trzeba
liczyć gdzieś 70% z tej liczby. 

Zastępca Burmistrza Stanisław Gawlik  – Przypominam,  że  skarga  dotyczy tylko  roku 2014,
kiedy tych przyłączy było znacznie mniej, a ta liczba mówi również o latach, które nie są objęte
skargą. 

Radny Andrzej Nycz – A wiemy ile było przyłączy w tym roku, o który prokurator się domaga?
Kierownik ZWiK Krzysztof Norymberczyk – Nie mam tych danych tutaj. 

Zastępca Burmistrza Stanisław Gawlik – Statystycznie około 200 przyłączy.

Kierownik ZWiK Krzysztof Norymberczyk – Myślę, że mniej.

Przewodnicząca RM Stanisława Kudłacik – Czy są jeszcze pytania? Nie ma. Czytam projekt
uchwały. Głosujemy, kto jest „za” podjęciem uchwały?
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1. Cebrat Kazimierz - głos „za”
2. Cieślak Grzegorz - głos „za”
3. Faruga Stanisław - głos „za”
4. Grzech Bogdan - głos „za”
5. Jekiełek Marek - głos „za”
6. Kucharska Urszula - głos „za”
7. Kudłacik Stanisława - głos „za”
8. Norymberczyk Jerzy - nieobecny
9. Nycz Andrzej - głos „za”
10. Rogala Rafał - głos „za”
11. Rozner Marian - głos „za”
12. Schneider Tomasz - głos „za”
13. Sztafiński Jan - głos „za”
14. Sztafiński Michał - głos „za”
15. Wróblewska Agata - głos „za”

Przewodnicząca RM Stanisława Kudłacik  – Oddano 14 głosów „za”,  0 głosów „przeciw”,  0
głosów „wstrzymujących się”. Uchwała została podjęta jednogłośnie.

UCHWAŁA NR VII/48/19

Rady Miejskiej w Wilamowicach 

z dnia 27 marca 2019 r.

w  sprawie  przekazania  do  Wojewódzkiego  Sądu  Administracyjnego  w  Gliwicach  skargi
Prokuratora Rejonowego Bielsko – Biała Północ w Bielsku – Białej z dnia 1 marca 2019 roku
na uchwałę Rady Miejskiej w Wilamowicach z dnia 27 listopada 2013 roku, Nr XXXIX/355/13
w  sprawie  zatwierdzenia  taryf  za  zbiorowe  zaopatrzenie  w  wodę  oraz  za  zbiorowe
odprowadzanie ścieków na terenie Gminy Wilamowice.

9. Sprawy bieżące Rady – wolne wnioski.

Zastępca Burmistrza Stanisław Gawlik – Na posiedzeniu komisji Radny Michał Sztafiński zadał
pytanie  na  temat  możliwości  poszerzenia  czy  udrożnienia  ulicy  Polnej  w  Hecznarowicach.
Sprawdziłem dokumenty, bo sprawa toczyła się już dwa, trzy lata temu, były też wizje w terenie.
Sytuacja na ulicy Polnej wygląda w następujący sposób: ogrodzenia zostały wybudowane z pełną
premedytacją przez mieszkańców w granicy, nie ma zajętych gruntów gminnych pod ogrodzeniami
czy  innymi  urządzeniami,  w  związku  z  tym nie  mamy  możliwości  egzekwowania  tego.  Żeby
załagodzić spór i problem z poruszaniem się ustanowiliśmy przewiązkę od ulicy Sportowej, tak
zadecydowali  mieszkańcy,  którzy  nie  zadeklarowali  chęci  odstąpienia  gruntu  pod  ewentualną
przyszłą drogę. 
Mam  informację  dla  sołtysów.  Organizator  konferencji  inicjatywa  sołecka  zobligował  nas  do
przekazania kto wybiera się w piątek w do Bielska na spotkanie. Musimy potwierdzić w urzędzie
marszałkowskim ilość osób, które będą uczestniczyły w tej konferencji.
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Przewodnicząca RM Stanisława Kudłacik – Do kiedy trzeba to potwierdzić? 
Zastępca Burmistrza Stanisław Gawlik – Do jutra najpóźniej.
Radny Michał Sztafiński  – Tam jest odsunięty z ogrodzeniem gość i może warto do tej sprawy
jeszcze powrócić. Odcinek 150 m jest niedrożny, nie da się przejechać karetką, śmieciarką. Można
dojechać od ulicy Sportowej, jest to odcinek ślepy w takim układzie i nie ma gdzie nawrócić. Może
warto się spotkać tam i powrócić jeszcze do tej sprawy? Mieszkańcy tą sprawę sygnalizują i dlatego
to podnoszę. 
Zastępca  Burmistrza  Stanisław  Gawlik  –  Przeanalizujemy  ten  problem,  jeżeli  zmieniło  się
nastawienie mieszkańców to spróbujemy powrócić do tego problemu i porozmawiać. 
Radny Grzegorz Cieślak  – Mam kilka próśb od mieszkańców Pisarzowic,  pierwsza sprawa to
poprawa  oznakowania  przejść  dla  pieszych  chodzi  o  pomalowanie  linii,  są  pościerane  i  słabo
widoczne, może w niedalekiej przyszłości jakieś doświetlenie bo lampy nie zawsze są blisko tych
przejść. Prośba odnośnie niewielkiej dziury w moście jak się do przedszkola wjeżdża, na ul. Św.
Marcina.  Ulica  Słodka,  stan  drogi  zgłaszałem  sołtysowi,  ale  jest  tam  taka  duża  dziura  przy
studzience  kanalizacyjnej.  Prośba  mieszkańców  z  ulicy  Lekacz  o  umieszczenie  w  planie
doświetlenia  ulicy,  tam  są  słupy,  chodzi  o  umieszczenie  punktów  świetlnych.  Znak  ustąp
pierwszeństwa na ulicy Nektarowej przy wyjeździe na Szkolną, jest przestawiony, obrócony. 
Wiceprzewodniczący RM  Marian Rozner – Mam wniosek jeżeli chodzi o sprawę cmentarza w
Wilamowicach, mieszkam tam po sąsiedzku, są wichury, widzę co się dzieje z drzewami. Teraz
ostatnio też zostało  drzewo zwalone,  parę pomników zostało zniszczonych.  Proszę  żeby zrobić
pielęgnację tych drzew bo tam suche konary zlatują, a jeśli któreś drzewo zagraża bezpieczeństwu,
to żeby uzyskać pozwolenie konserwatora zabytków i je wyciąć. 
Radny Andrzej Nycz zabrał głos w sprawie drzew, które są pochylone nad rzeką, od przedszkola,
między drugim a trzecim mostkiem, trzeba je wyciąć, są niebezpieczne i dla przechodniów i dla
mieszkańców. 
Zastępca Burmistrza Stanisław Gawlik  – Poprawa oznakowania przejść dla pieszych dotyczy
całej  gminy,  będziemy  oznakowanie  poziome  uzupełniali  i  na  pewno  te  przejścia  zostaną
poprawione.  Co roku dokonujemy malowania  linii  na  ulicach,  linii  skrajnych,  środkowych czy
malowania przejść. Na niektórych drogach zniknęły te linie, zostały starte, dlatego też, że dużo
inwestycji realizowaliśmy w późnym okresie jesiennym, a nawet zimowym, w związku z tym firmy
celowo nie  stosowały  malowania  gruboziarnistego  bo  nie  miałoby  to  efektu.  W tej  chwili,  na
wiosnę,  w  ramach  usług  wykonywanych  jeszcze  jesienią,  firmy  będą  poprawiały  te  przejścia.
Przeanalizujemy wszystkie przejścia, żeby one były widoczne.
Co do oświetlenia i oznakowania przejść, pojawiają się różnego rodzaju możliwości, spróbujemy
się  nad  tym pochylić,  myślę  tutaj  o  sygnalizacji  świetlnej  oświetlającej  czy  mrugającej,  która
wskazywałaby przejście dla pieszych.
Jeżeli  chodzi  o  dziury,  przypominam, że na komisjach  prosiłem sołtysów o to,  żeby do końca
tygodnia przekazali wykaz tych dziur, które znajdują się na terenie poszczególnych sołectw. Nasz
pracownik nie jest w stanie objechać wszystkich dróg. Ma to być lista od sołtysów sporządzona
przy pomocy radnych.
Podczas  ostatnich  wichur  zostało  przewrócone  drzewo  i  zostało  zniszczonych  kilkanaście
pomników,  pomogliśmy  dysponentom  pomników  zgłosić  szkody  do  naszego  ubezpieczyciela,
sprawy są w toku, ubezpieczyciel weryfikuje straty. Co do wycinki drzew, mamy trudność bo teren
jest  objęty  częściową  ochroną  konserwatorską.  Uzyskaliśmy  zgodę  konserwatora  jedynie  na
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pielęgnację drzew, które były skracane i przycinane. Po tych wichurach będziemy występowali o
wycinkę ale też trzeba powiedzieć, że nie chcielibyśmy zostawić cmentarza betonowego.
Wiceprzewodniczący RM Marian Rozner – Chodzi właśnie o pielęgnację, co kilkanaście lat temu
było zrobione i konary suche lecą.
Zastępca Burmistrza Stanisław Gawlik  – Czyli  trzeba wystąpić do konserwatora o zgodę na
pielęgnację.
Nie wiem czy temat drzew, o których mówił Pan Andrzej Nycz, nie był już zgłaszany. Przejedziemy
tam i zobaczymy jak wygląda sytuacja bo być może rosną one na działkach należących do RZGW.
Poinformujemy  administratora  czy  właściciela  działki  o  potrzebie  dokonania  przeglądu  lub
wycinki.
Odnośnie lamp na ulicy Lekacz, są procedury, które musimy wypełnić ale przynajmniej istnieją
słupy, na których można te lampy powiesić. Problemem są drogi, gdzie pojawia się co raz więcej
przyłączy kablowych, gdzie nie ma słupów, mieszkańcy ziemią doprowadzają prąd a oczekują od
nas, że będzie tam oświetlenie. Zobaczymy co w tym temacie można zrobić, przeanalizujemy.
Radny Marek Jekiełek  – Mam prośbę o przycięcie drzew i krzaków na drodze powiatowej na
granicy od Jawiszowic, zanim się do „Foksa” dojedzie, po prawej stronie takie krzaki są, drugi
punkt między stawami, Aleja Dębów w Pisarzowicach, trzeci punkt koło „Kobielusa” i jeszcze na
ulicy Szkolnej, za zakrętem na ulicę Kolonia. Od Starej Wsi jest znak przy dojeździe do ronda, tam
wiatr wywalił dużą tablicę informacyjną, trzeba to zgłosić i jeszcze znak ustąp pierwszeństwa przy
dojeździe do Skotnicy. 
Zastępca  Burmistrza  Stanisław  Gawlik  –  Dobrze,  że  mówi  pan  o  tym  w  obecności
Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu Bielskiego.
Radny Stanisław Faruga – Mam prośbę o interwencję. Jest oświetlenie przy OSP w Dankowicach,
idzie do ulicy Sportowej. Na placu OSP znajduje się słup, na którym są dwie lampy oświetleniowe.
Może da się przesunąć jedną z tych lamp o słupa dalej, bo tam jest wykupiony parking gminny,
między  remizą  a  stadionem.  Po  przesunięciu  tej  lampy  uzyskalibyśmy  doświetlenie  obiektu
strażnicy a zarazem tego parkingu. Obiekt mamy monitorowany.
Zastępca  Burmistrza  Stanisław  Gawlik  –  Plac  przed  remizą  jest  duży  więc  dwie  lampy  są
uzasadnione. Sprawa przesunięcia wydaje się prosta ale nie zawsze tak jest. Zastanowimy się nad
tym, jeżeli sołtys też wyrazi taką opinię. 
Radny Grzegorz Cieślak  – Znak ustąp pierwszeństwa na ulicy Nektarowej, przy wyjeździe na
Szkolną,  jest  przestawiony,  obrócony.  I  jeszcze  pytanie  od  mieszkańców  czy  jest  możliwość
postawienia kontenera na śmieci zielone, jak ktoś ma większą ilość np. przy obcinaniu krzewów. 
Zastępca Burmistrza Stanisław Gawlik  – Nie ma takiej możliwości w obecnie obowiązującej
umowie  bo  wykonawca  nie  wycenił  takiego  działania,  ze  względu  na  to,  że  odpady
biodegradowalne, zielone, przyjmujemy na punkcie selektywnej zbiórki odpadów komunalnych.
Radny Jan Sztafiński – Na zbiegu ul. Sobieskiego i Pułaskiego od strony Bielan, tam na wylocie
leżą znaki.
Radna Urszula Kucharska – Barierki na ul. Floriana wzdłuż Pisarzówki, są niedawno położone a
zaczynają się chwiać, możliwe że to jeszcze jest na gwarancji, więc można by było to sprawdzić. 
Radny Rafał Rogala zgłosił „samosiejki” wzdłuż ulicy Krakowskiej w Pisarzowicach. – Odnośnie
tego  nasuwa  się  pytanie  czy  jest  przewidziane  sprzątanie  poboczy?  Mam  na  myśli  odcinek
niezamieszkały między Harszówkami Dolnymi a Górnymi, jest to częste miejsce pozbywania się
śmieci. Zgłaszałem też barierki na mostkach w Pisarzowicach, czy ktoś już był na tej wizji tam? 
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Zastępca Burmistrza Stanisław Gawlik – Do radnej Urszuli Kucharskiej – Odnośnie chwiejących
się barierek zwrócimy na to uwagę, muszę sprawdzić jaka tam jest gwarancja.
Do  radnego  Rafała  Rogali  –  Jeżeli  chodzi  o  barierki  jesteśmy  w  trakcie  robienia  przeglądów
obiektów,  również  mostków,  zobaczymy  jakie  będą  opinie.  Z  tego  co  państwo  mówicie,  dla
poprawy bezpieczeństwa, będzie konieczne zamontowanie tych barierek. 
Co do śmieci, jesteśmy zatrwożeni sytuacją jaka ma miejsce na poboczach przy naszych drogach,
nie tylko powiatowych ale i gminnych, wszystkie są jednakowo zaśmiecone. Zastanawiamy się czy
jest możliwe, że śmiecą tylko przejezdni z samochodów i wydaje się, że nie. Mamy zostawiane
reklamówki, mamy worki zostawiane, dziwimy się dlaczego tak jest skoro mieszkańcy uiszczają
opłatę za odbiór wszystkich odpadów jakie wytwarzają na własnej posesji. 
Radny Jan Sztafiński – To będą ci, co nie płacą. 
Zastępca  Burmistrza  Stanisław  Gawlik  –  Jest  grupa  osób,  która  nie  złożyła  deklaracji.
Administracyjnie  robimy  wszystko  co  jest  możliwe.  Czasami  budynki  są  zamieszkałe  chociaż
właściciel mówi, że nie mieszka tam bo budynek nie jest oddany.
Radny  Stanisław  Faruga –  Proszę  o  interwencję  w  firmie,  która  buduje  hale  sportową  w
Dankowicach. Wichura rozniosła styropian na odległość 1,5 km. Te większe kawałki pozbierali,
natomiast  wzdłuż  Alei  Lipowej  i  za  spółdzielnią  produkcyjną  jest  jeszcze  sporo  drobnych
kawałeczków, zostało to po rowach, folie ze styropianu też widzę. Jeżeli ktoś z tej firmy mógłby
przejechać samochodem i jeszcze chociaż częściowo to pozbierać. 
Zastępca  Burmistrza  Stanisław  Gawlik –  Zgłaszaliśmy  to  wykonawcy,  zgłosimy  jeszcze  te
miejsca, o których pan mówił. 
Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Bielskiego Jerzy Kubik – W zakresie bieżącego utrzymania
dróg nie mamy takiej pozycji, żeby sprzątać drogi. Odnośnie przycinki, o której mówił radny Marek
Jekiełek, ta sprawa już jest zgłoszona. Będę monitował znowu w tym temacie i mam nadzieję, że
uda się to w końcu zrealizować bo o ulicy Oświęcimskiej już parę osób mi mówiło.  Przycinka
drzew to drobna sprawa, można ją podciągnąć pod koszenie i z tej samej puli ją wypłacić. Jest taka
możliwość,  na  poprzedniej  sesji  zawieraliśmy  porozumienia  z  Gminą  Bestwina,  z  Gmina
Wilkowice w zakresie koszenia. 
Zastępca Burmistrza Stanisław Gawlik – W przyszłym roku będziemy starali się wynegocjować 
nowe warunki z powiatem. Odnośnie sprzątania wystąpiliśmy do Powiatowego Urzędu Pracy o to, 
żeby zatrudnić ośmiu pracowników do robót publicznych, którym refundowane są wynagrodzenia 
przez PUP. Przydzielono nam czterech pracowników. Pracownicy będą sprawdzali nasze drogi po 
to, żeby wysprzątać te śmieci.
Przewodnicząca RM Stanisława Kudłacik – Czy są jeszcze pytania? Nie ma.

10. Zakończenie sesji.

Przewodnicząca RM Stanisława Kudłacik podziękowała wszystkim za przybycie i zamknęła VII
po wyborach sesję Rady Miejskiej w Wilamowicach /godz. 16.40/.

Przewodnicząca Rady Miejskiej
         Stanisława Kudłacik

Protokołowała:
Ewa Smolarska


